
 

Fråga till ordförande för barn- och ungdomsnämnden 

Vid varje skolstart inför ett nytt läsår saknas flera elever, trots 
insatser från kommunen. Eleverna som “försvunnit” somrarna 
dessförinnan har dessutom fortfarande inte kommit tillbaka. I 
Sverige råder skolplikt, och därför har jag följande fråga till barn- och 
ungdomsnämndens ordförande: 

- Hur säkerställer det borgerliga styret att inga fler barn i Linköping 
ska tvingas sluta skolan på grund av hedersproblematik? 
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